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 Српски члан председништва БиХ, Младен Иванић је рекао да је добро што је излазност
на референдум била таква да је он важећи и да би била срамота српског народа да се
то није догодило.

  

  - Да није било нас из опозиције тешко да би референдум успео. Важно је да је народ
рекао своје, а сада се враћа на оно што сам у почетку рекао, закон ће се на неки начин
морати прилагодити, на власти је да понуди, а ако буде решење прихватљиво ми ћемо га
прихватити, а ако не буде прихватљиво онда нећемо прихватити - рекао је Иванић.   

Он је навео да је најважије да се сада ствари смире, да се крене у неки норамалан
живот и да се референдум не злоупотребљава.

  

(Срна)
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